Kanman Wong Vancouver Kingsway

Originally from Hong Kong, 45 year-old Kanman Wong and his family immigrated to Canada in 1979. Kanman and his wife had been living in Vancouver Kingsway for 25 years. Kanman is first and foremost a family man. He spends most of his leisure time with his sons, now aged 13 and 16 helping them with their many extra-curricular activities. He is very strongly committed to family values and believes the family is the basic institution of Canadian society.

An active member at the community, Kanman has demonstrated his ability in developing and implementing solutions to issues. His many years of community service includes:

- Director of the Marpole-Oakridge Community Centre Association
- Director of the Trout Lake Community Centre Association
- Director of Parent Advisory Council at Sir Winston Churchill Secondary School
- Member of School Planning Committee at Sir Winston Churchill Secondary School
- Member of the Drug and Alcohol Prevention committee at Collingwood Neighbourhood House
- Member of the Youth Committee at Marpole-Oakridge Community Centre
- Member of the Parent and Teacher Association at Vancouver College
- Member of the Parent and Teacher Association at St. Francis Xavier School
- President of Killarney Mini School Association

A graduate of UBC with a Bachelor of Science degree, Kanman also holds a Diploma of Technology from BCIT. He was an early pioneer in the computer industry, and has been working since 1987 in the field of providing computer equipment for film production companies. Kanman also teaches Vancouver School Board courses in computer software operation and is a sales associate at the UBC bookstore.

As an ordinary citizen, Kanman is drawn into politics by a desire to broaden the political process, making it more transparent and inclusive. Being the father of two young

sons, he is particularly concerned about the brain drain of Canada youth seeking better job opportunities in the US.

Kanman believes that fair taxes can benefit all sectors of economy and is the best way to encourage consumer spending, promote investment and create employment opportunities. Most importantly, they can benefit those who are unfairly burdened by our current tax system.

黃鑑文 一 京士威選區侯選人個人簡介

現年四十五歲的黃鑑文與家人於一九七九年從香港移居加拿大,隨後便定居於京士威地區共二十五年。他十分著重家庭觀念並深信家庭是社會的基本結構。他把大部份餘暇時間給予現年十六歲及十三歲的兒子,並積極參與協助他們的課外活動。黃鑑文自視為一個平凡的市民,他投身政界完全是希望提高政治透明度。身為兩個兒子的父親,他尤其關注區內治安問題,同時亦希望扭轉年輕一代認為美國較加拿大有更高就業機會的觀念。

黃鑑文畢業於BC大學理學系,並獲BCIT科技文憑。自1987年起,他從事電腦供應至今,可說是電腦業的先鋒。黃鑑文現於BC大學書店任電腦銷售顧問,並在工餘時間任教電腦軟件課程。他深信減輕市民的稅務負擔是鼓勵投資,製造就業機會與及提高消費能力的最佳方法。在進行減稅方面,他相信必須首要專注於年輕家庭與及低收入工人,因為他們在現有的稅制下所要負擔的是最為不公平。



Stand up and volunteer.

You vote is a great, but there are all sorts of ways you can help. Make a financial donation, campaign door to door, organize fundraisers, take some time to help out at your locat campaign office - give us a call and we'll get you started.

To volunteer and show your support, phone or e-mail me at the numbers or address below.

坐而起行,請即加入 黃鑑文競選團隊義工行列

幫助保守黨京士威選區, 造訪拜票,籌款及其他活動。

Wong 黃鑑文

Vancouver Kingsway 京士威選區侯選人

Office:

5517 Victoria Drive, Vancouver, BC V5P 2W3

Tel: 604-301-9858

email: kanman@shaw.ca

Website: www.kanmanwong.ca

Wong 黃鑑文

Vancouver Kingsway 京士威選區侯選人



- Clean up government 肅貪倡廉
- Cut the GST 削減 GST
- Crack down on crime 撲滅罪行
- Choice in child care 托兒選擇



Standing Up for Accountability: Let's clean up government

Canadians have been let down by 12 years of Liberal scandal. A Conservative government will provide the leadership to stand up for honesty and integrity in government. Our first piece of legislation will be a Federal Accountability Act, a sweeping reform plan to clean up government.

The Conservative Party will stand up for:

- Ending the influence of big money in politics by banning corporate and union political donations, and limiting individual donations to \$1000.
- Tough new lobbying rules and an end to the revolving door that allows former ministers, political aides, and top bureaucrats to turn around and lobby the government.
- Giving more power and teeth to independent watchdogs such as the Auditor General and Ethics Commissioner, protecting whistleblowers from reprisal, and strengthening access to information laws to give citizens the right to know.
- Appointing an independent Director of Public Prosecutions to protect criminal prosecution from political interference.

Standing Up for Opportunity: Let's cut taxes

After 12 years of Liberal government, Canadians have seen their take-home pay frozen or actually decline because of Liberal taxes.

A new government must create more opportuity for individuals, families, and small businesses to get ahead. Under the Liberals, high taxes and red tape have held back growth and prosperity. A new government must reduce taxes on middle-class families starting with the GST, lower taxes on small business, and help our farmers and resource industries to compete in the world.

The Conservative Party will stand up for:

- Cutting the GST to 5%: an immediate reduction to 6%, and further cuts to 5% over the next five years.
- Providing tax incentives for young Canadians to learn skilled trades as apprentices, and for businesses to hire new apprentices.
- Supporting Canada's farmers and resource industries such as forestry, fishing, and mining.

Standing Up for Security: Let's crack down on crime

Under the Liberals, gun, drug, and gang crime has increased and border, port, and airport security has been soft. A new government must toughen criminal justice, impose mandatory minimum sentences for serious crimes, and strengthen our border security.

The Conservative Party will stand up for:

- Mandatory prison sentences for serious drug trafficking, weapons, and violent offences, and ending house arrests for violent, sexual, and other serious offences.
- Ending the wasteful long-gun registry and using the savings to hire more front-line police officers.
- Protecting women and children from sex offenders through a mandatory DNA data bank, raising the age of sexual consent from 14 to 16 years old, and closing defence loopholes for child pornography.
- Strengthening border port and airport security, consolidating security services under a new National Security Commissioner, and quickly deporting noncitizen criminals.

Standing Up for Family: Let's ensure child care choice

The family is the building block of society. Yet Liberal policies have undermined the family and made it harder to get the services, such as health care, that you need. A new government must help parents financially with the cost of raising children, cut medical waiting lists, and protect seniors' hard-won gains.

The Conservative Party will stand up for:

- Choice in child care. We will give all parents \$1,200 a year per child under age 6 to spend on child care needs as they choose whether that means formal day care, a babysitter, neighbourhood child care, or helping one parent stay at home.
- Patients: We will cut medical wait times by establishing a Patient Wait Times Guarantee by the end of 2006 setting wait time reduction targets to ensure that all Canadians are treated within medically acceptable time limits.
- Our seniors: We will protect their hard-won gains by increasing the pension income-tax deduction to \$2500, and ensuring better service for seniors.

維護誠信責任,讓我們肅貪倡廉

加拿大人被自由黨的醜聞拖累了12年。保守黨將 代表一個完整和誠實的政府。我們的首項立法就是 聯邦問責制法案,一項改革性的肅貪倡廉計劃。

保守黨政府要:

- 禁止大企業公司和工會以政治捐獻左右政府,把個人捐款額限至\$1000。
- 以嚴格條例管制遊説活動,禁止前任官員、政治 隨從、和部長、通過旋轉門回來影響政府。
- 給獨立性機構例如審計署和操守署更大的職權, 保護告密者不受報復性傷害,同時加強諮詢立法 給人民查問政府資料的權利。
- 任命一名獨立的公共檢察官防止政治界入罪犯 起訴。

維護經濟機會,讓我們減輕稅務

經過12年自由黨的税制,加拿大人的收入近乎 凍結,甚至縮減。

一個新的政府必須創造更多的機會給個人、家庭、和小型生意向前邁進。在自由黨政府之下,高税額和官僚作風阻止了經濟成長和繁榮。新政府必須從聯邦消售稅開始,減輕中等家庭的負擔、低減小本生意的稅額、同時幫助農人和資源企業在世界市場上競爭。

保守黨政府要:

- 調低GST至5%: 先減至6%, 以後五年內 減至5%。
- 以稅務優惠鼓勵年青加拿大人以學徒方式學習 技能,並鼓勵顧主聘請新學徒。
- 支持加拿大的農業和資源企業例如林木業、 漁業、和礦業。

維護國家安全,讓我們撲滅罪行

在自由黨政府下,槍械、毒品、和幫派罪案有增無減,邊防和海港機場的保安鬆懈。一個新的政府必須加強打擊罪案,設立最低刑期嚴懲重犯,並加強邊界防衛。

保守黨政府要:

- 強制牢獄刑罰,處罰嚴重罪行如犯毒、槍械、 及暴力罪犯,並終止對暴力和性罪犯現時實施之 住宅監守的刑罰。
- 停止浪費的槍械管制,把省下的開支聘請更多 警員。
- 保護婦女與孩童不被性侵犯,設立DNA登記, 調高性行為的同意年齡由14歲升至16歲,和阻塞 兒童色情刊物的法律漏洞。
- 加強邊界防衛、海港和機場的保安,把保安責任 歸入新的國家安全署,同時迅速遣返非公民罪犯。

維護個人家庭,讓我們護理孩童

家庭是社會的基石。但自由黨的政綱一直輕視家庭 價值觀,使您們愈來愈難得到需要的醫療護理。一 個新的政府必須在經濟上幫助父母養育兒女成長、 縮短等候醫療時間、和保護長者的勞苦財富。

保守黨政府要:

- 有托兒服務的選擇。我們要給每一個6歲以下 孩童的家庭每年\$1200作托兒服務之用,任憑選擇 托兒所、或社區托兒中心、請保母、或父母其中 一位留在家看管小孩。
- 病患者:我們將縮短等候醫療的時間,於2006年 尾前設立一項保障病人等候時間計劃,擬定等候時間目標,確保所有的加拿大人,在醫療認同時間內 得到及時的服務。
- 我們的長者:我們將保護他們的勞苦財富,把 退休金免税額提升至\$2500,同時要提高為他們 服務的水平。

